
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 6/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 194/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιχορήγησης αθλητικών και 
πολιτιστικών συλλόγων που έχουν την έδρα 
τους στο Δήμο Βέροιας. 

 
       Σήμερα 22 Μαρτίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 18-3-2004 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 
108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Μ. Γαβρίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Η. Σοφιανίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Πάρεδροι 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Π. Πιτούλιας 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Γ. Μανακούλης 
8. Ε. Γουναράς    
9. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης  

συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά, Δ. 
Ταχματζίδης, Α. Παπαστεργίου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 176/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
14. Μ. Σακαλής Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος, Γ. Ορφανίδης, Κ. 

Μιχαηλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος, Γ. 
Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 186/2004 
απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Μιχαηλίδης. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 188/2004 

απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Γκαμπέσης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 191/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 194/2004 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Δ. Ταχματζίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Κ. Πουλασουχίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

   

 



 
Ο σύμβουλος Κ. Πουλασουχίδης δήλωσε κώλυμα και αποχώρησε από την αίθουσα.  

 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου την από 17-3-2004 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού – Νεολαίας 
του Δ.Σ. που έχει ως εξής: 
             Ο πρόεδρος  εισηγούμενος το θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη της επιτροπής ότι 
σύμφωνα με το άρθρο 262 του Δ.Κ.Κ. το δημοτικό συμβούλιο μπορεί με απόφασή του να 
επιχορηγήσει  αθλητικούς και πολιτιστικούς  συλλόγους που έχουν την έδρα τους στον Δήμο.  Στον 
Προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2004 υπάρχει γραμμένη πίστωση γι αυτό τον σκοπό.  
           Η εισήγηση του Προέδρου, βάσει των δραστηριοτήτων, των πρωτοβουλιών και των 
έργων που παρουσίασε ο κάθε σύλλογος για το 2003 και ότι πρόκειται να παρουσιάσει κατά 
το έτος 2004, είναι η εξής:  

                    Ακολουθεί η κατάσταση ως έχει : 
  

A/A ΠΕΡΙΛΗΨΗ  ΠΟΣΟ 
  ΑΘΛΗΤΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ  2004 
1 ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΜΑΚΕΔΟΝΑΣ 1,000.00 
2 Ο.Α. ΒΙΚΕΛΑΣ 500.00 
3 ΓΑΣ ΑΓΡΟΤΙΚΟΣ ΑΣΤΕΡΑΣ ΑΓ. ΒΑΡΒΑΡΑΣ 1,500.00 
4 Α.Σ. ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 500.00 
5 Α.Σ. ΑΛΙΑΚΜΩΝΑ 500.00 
6 ΛΕΣΧΗ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 500.00 
7 ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 1,500.00 
8 ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000 500.00 
9 Α.Σ. ΜΕΓΑΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 500.00 
10 Α. Ο. ΚΑΛΑΘΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ 1,500.00 
11 Α.Ε. ΚΑΛΛΙΘΕΑ ΒΕΡΟΙΑΣ 500.00 
12 ΠΑΝΗΜΑΘΙΑΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 1,500.00 
13 ΟΜΙΛΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 500.00 
14 ΕΡΜΗΣ ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙΟΥ 500.00 
15 ΠΥΓΜΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 1,000.00 
16 ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΩΝ ΟΡΕΙΒΑΤΩΝ 1,000.00 
17 ΓΑΣ ΚΑΡΑΤΕ ΕΡΜΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 500.00 
18 ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΠΟΝΤΙΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 1,500.00 
19 Α.Σ.  ΦΙΛΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 3,000.00 
20 Α.Σ. ΔΟΞΑ  ΑΣΩΜΑΤΩΝ 500.00 
21 Π..Α.Σ. ΄΄ΦΙΛΙΠΠΟ  ΜΕΣΗΣ΄΄ 500.00 
22 ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 1,500.00 
23 ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΟΛΥΜΠΙΑΚΗ ΕΛΠΙΔΑ 500.00 
24 Α.Σ. ΕΡΜΗΣ 500.00 
25 ΚΕΝΤΡΟ ΒΑΡΕΩΝ ΑΘΛΗΜΑΤΩΝ Ο ΣΠΑΡΤΑΚΟΣ 500.00 
26 Α.Σ.Α.Π. ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ 500.00 
27 ΓΑΣ ΠΑΕ ΒΕΡΟΙΑ 1,500.00 
28 ΠΟΔΗΛΑΤΙΚΗ ΛΕΣΧΗ  ΠΟ.ΛΕ.Β. 500.00 
29 ΑΕΡΑΘΛΗΤΙΚΟ  ΚΕΝΤΡΟ ΒΕΡΟΙΑΣ 500.00 
30 ΛΕΣΧΗ ΜΟΤΟΣ/ΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ  ΛΕ.ΜΟ.Β 500.00 
31 ΑΕΡΟΛΕΣΧΗ ΗΜΑΘΙΑΣ 500.00 
32 ΑΝΑΡΡΙΧΗΤΙΚΗ ΟΡΕΙΒΑΤΙΚΗ ΛΕΣΧΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 250.00 
33 ΠΟΣΕΙΔΩΝΑΣ Α.Σ. ΒΕΡΟΙΑΣ 1,500.00 

 ΣΥΝΟΛΟ                              28.250,00 
  ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ  2004 
1 ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΩΝ ΣΥΛΛΟΓΩΝ 1,000.00 
2 ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΛΛΗΝΟΠΟΝΤΙΩΝ ΑΡΓΟΝΑΥΤΗΣ 1,500.00 
3 ΤΟΥΡΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΣΕΛΙΟΥ 2,000.00 
4 ΣΥΛΛ. ΑΓ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 1,500.00 
5 ΜΕΑΣ ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΣ ΠΑΝΟΡΑΜΑΤΟΣ 1,500.00 
6 ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΚΑΣΤΑΝΙΑΣ 500.00 



7 Μ.Σ. ΚΑΛΛΙΘΕΑ 1,500.00 
8 ΣΥΛ. ΜΕΛ. ΔΙΑΔ. ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ ΛΟΓΟΥ 1,000.00 
9 Μ.Σ.  ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ 2,000.00 
10 Π.Σ. ΑΣΩΜΑΤΩΝ 2,000.00 
11 ΕΥΞΕΙΝΟΣ ΛΕΣΧΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 2,000.00 

12 
ΕΚΠΟΛ/ΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΜΙΚΡΑΣΙΑΤΩΝ Ν. 
ΗΜΑΘΙΑΣ 2,000.00 

13 ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΛΑΧΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 2,000.00 

14 
ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΣ - ΕΚΠΟΛΙΤΙΣΤΚΟΣ ΣΥΛ. 
ΚΟΜΝΗΝΟΙ 1,000.00 

15 ΠΟΛΙΤ. ΦΙΛΑΘΛ/ΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΡΑΧΗΣ 1,000.00 
16 ΘΡΑΚΙΚΗ ΕΣΤΙΑ ΒΕΡΟΙΑΣ 2,000.00 
17 ΛΥΚΕΙΟ ΕΛΛΗΝΙΔΩΝ 2,000.00 
18 Μ.Π.Σ. ΜΙΚΡΗΣ ΣΑΝΤΑΣ 500.00 
   ΣΥΝΟΛΟ 27.000,00 
  ΕΘΝΙΚΟΤΟΠΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ  2004 
1 ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΡΗΤΙΚΩΝ Ν ΗΜΑΘΙΑΣ 500.00 
2 ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΔΑΣΚΙΩΤΩΝ ΠΑΛΙΟΚΑΣΤΡΟ 500.00 
3 ΕΝΩΣΗ ΣΕΡΡΑΙΩΝ 500.00 
4 Μ.Κ.Φ.Π.Σ. ΚΙΒΩΤΙΑΝΩΝ 500.00 
5 ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΔΡΑΜΙΝΩΝ 2,000.00 
6 ΛΑΟΓΡ.-ΕΚΠΟΛΙΤ/ΚΟΣ ΄΄ΕΚ ΛΑΒΑΣ ΚΟΖΑΝΗΣ΄΄ 500.00 

7 
ΛΑΟΓΡ.-ΕΚΠΟΛ. ΑΓ.ΚΥΡΙΑΚΗΣ «ΤΟ 
ΦΛΑΜΠΟΥΡΟ» 500.00 

8 ΠΟΛΙΤΙ. ΣΥΛ. ΓΡΕΒΕΝΙΩΤΩΝ ΄΄ΕΛΙΜΕΙΑ΄΄  500.00 
9 ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΘΕΣΣΑΛΩΝ ΄΄Ο ΑΧΙΛΛΕΑΣ΄΄ 500.00 
 ΣΥΝΟΛΟ 6.000,00 
  ΔΙΑΦΟΡΟΙ 2004 
1 ΠΑΛΑΙΜΑΧΟΙ ΓΑΣ ΠΑΕ ΒΕΡΟΙΑΣ 500.00 
2 ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 500.00 
3 ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΓΙΟΓΡΑΦΩΝ &ΦΙΛΩΝ 0.00 
4 ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΡΑΣΙΤΕΧΝΩΝ ΨΑΡΑΔΩΝ 500.00 
5 ΣΚΑΚΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 500.00 
6 ΦΙΛΟΙ ΒΥΖΑΝΤΙΝΟΥ ΜΟΥΣΕΙΟΥ 500.00 
7 ΣΩΜΑ  ΕΛΛΗΝΙΔΩΝ  ΟΔΗΓΩΝ 500.00 
8 Π.Ε.Α.Ε.Α.  ΒΕΡΟΙΑΣ 500.00 

9 
Σύνδεσμος Επίσημων Διαιτητών Ποδοσφαίρου Ν. 
Ημαθ. 500.00 

10 Ε.Π.Ε.Σ. 0.00 
11 ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΠΡΟΠΟΝΗΤΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ 250.00 
12 Σύλ/γος Απογ/νων &Φιλων ΠΕΑΕΑ &ΔΣΕ 500.00 
13 ΣΩΜΑ ΕΛΛΗΝΩΝ ΠΡΟΣΚΟΠΩΝ 1,000.00 
 ΣΥΝΟΛΟ 5.750,00 
 ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 67.000,00 

 
             Η επιτροπή μετά την εισήγηση του προέδρου και μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
ομόφωνα 
για όλα τα Σωματεία, για τα οποία η εισήγηση του Προέδρου της επιτροπής , ήταν αυξητική σε σχέση, με 
το 2003 και κατά πλειοψηφία για όσα Σωματεία κατά την πρόταση του Προέδρου, παραμένει στα ίδια 
επίπεδα ή μειωτική σε σχέση με το 2003. 

            Μειοψηφώντας  σε αυτή  ο κ. Στέργιος Μηλιόπουλος , ο οποίος εξέφρασε την άποψη , ότι έπρεπε  
να δοθούν αυξήσεις σε σχέση με το 2003 σε όσα Σωματεία παρουσίασαν  έργο και πρωτοβουλίες ώστε να 
δικαιολογηθεί αναλόγως η εισηγούμενη αύξηση ή μείωση.   

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Κεχαγιόγλου:Επειδή ο σύλλογος Βερμάουντ καθυστέρησε να υποβάλει την αίτησή 

του, την οποία υπέβαλε σήμερα, προτείνω να επιχορηγηθεί με το ποσό των 500,00 €. 
Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Δελαβερίδης: 1)Πόσα χρήματα έχουν μείνει ως υπόλοιπο στον κωδικό αυτό; 2)Με 

ποια κριτήρια έγινε η κατανομή στους πολιτιστικούς και αθλητικούς συλλόγους; 



Μιχαηλίδης: 1)Ποια η διαδικασία που ακολούθησαν οι σύλλογοι για να 
επιχορηγηθούν; 2) Ελαβαν όλα τα μέλη της επιτροπής γνώση του πλήρους περιεχομένου του 
φακέλου; 

Παπαστεργίου: Θα ήθελα από τον κ. Πρόεδρο να μας πει ονομαστικά σε ποιους 
συλλόγους αυξάνει την επιχορήγηση σε σχέση με πέρυσι. 

Γκαμπέσης: Υπάρχει η δυνατότητα σε μερικούς συλλόγους που δεν 
συμπεριλαμβάνονται στην κατάσταση, να επιχορηγηθούν αργότερα γιατί π.χ. ο σύλλογος 
Βοϊωτών, που ιδρύθηκε πέρυσι, δεν είναι στην κατάσταση. 

Ορφανίδης: Στην περυσινή διανομή των χρημάτων και της βοήθειας προς τους 
πολιτιστικούς και αθλητικούς συλλόγους, είχε υποσχεθεί ο κ. Δήμαρχος να κάνει μία 
καταγραφή αυτών των συλλόγων να δούμε τι δραστηριότητες έχουν και ανάλογα, αν 
θυμάμαι καλά, θα δώσουμε και τη βοήθεια. Εγινε αυτό; 

Κεχαγιόγλου:Υποβλήθηκαν οι φάκελοι από τους συλλόγους, εκτιμήθηκαν τα τυχόν 
προβλήματα που αντιμετωπίζουν, η προηγούμενη δραστηριότητά τους, οι εκδηλώσεις που 
προτίθενται να διοργανώσουν φέτος και ανάλογα προτάθηκαν τα ποσά από εμένα, ως 
προέδρου της επιτροπής. Η διαδικασία που τηρήθηκε ήταν σωστή. 

Δήμαρχος: Το ποσόν, που βάσει του Κώδικα διανέμουμε στους συλλόγους, είναι 
συγκεκριμένο. Τα  προηγούμενα χρόνια, η προηγούμενη δημοτική αρχή μοίραζε το ποσόν 
αυτό σε δύο δόσεις σε όλους τους συλλόγους της πόλης ή σ΄ αυτούς που έκαναν αιτήσεις. 

Εμείς από πέρυσι καθιερώσαμε ενιαίο σύστημα χρηματοδότησης. Επειδή το ποσόν 
αυτό δεν επαρκεί και οι ανάγκες των συλλόγων είναι μεγάλες, κατόπιν αιτήσεών τους προς 
το Δ.Σ. συνδιοργανώσαμε εκδηλώσεις και ενισχύσαμε περαιτέρω από άλλο κωδικό του 
προϋπολογισμού, αυτόν των δημοσίων σχέσεων, πολλούς αθλητικούς και πολιτιστικούς 
συλλόγους. 

 Η καταγραφή των συλλόγων κ. Ορφανίδη  έγινε και έχουμε κάνει έναν διαχωρισμό 
των συλλόγων σε πολιτιστικούς, εθνικοτοπικούς κ.λ.π. Αυτοί που έχουν πλούσια πολιτιστική 
δράση είναι οι γνωστοί σύλλογοι της πόλης μας δηλ. η Εύξεινος Λέσχη, ο Προμηθέας, το 
Λύκειο Ελληνίδων, η Καλλιθέα, οι Θρακιώτες κ.λ.π. Αυτοί συμμετέχουν σε όλες τις 
εκδηλώσεις που κάνει ο Δήμος άρα αυτούς τους συλλόγους πρέπει να τους βοηθήσουμε 
παραπάνω και το κάνουμε και με τις κατανομές αλλά και με συνδιοργάνωση εκδηλώσεων, 
διάθεση του Χώρου Τεχνών, ενώ με την  προηγούμενη δημοτική αρχή για να πάει κάποιος 
στο Χώρο Τεχνών έπρεπε να δώσει 400.000 δρχ., αλλά και με την πληρωμή των ενοικίων 
πολλών συλλόγων. 

 Ποια κριτήρια ψάχνετε; Οι εθνικοτοπικοί σύλλογοι δεν έχουν εκδηλώσεις. 
Αυξήσαμε φέτος το σύλλογο Δραμινών με 2.000,00 ευρώ γιατί αγόρασαν ιδιόκτητο οίκημα 
για να στεγαστούν. Μας ζήτησαν πέρυσι επιπλέον χρήματα για το σκοπό αυτό αλλά δεν 
μπορούσαμε να ικανοποιήσουμε το αίτημά τους και γι’ αυτό πήραν παραπάνω ποσό φέτος. 

 Στους αθλητικούς συλλόγους είναι γνωστή η δραστηριότητα και γνωστές οι 
επιδόσεις τους. Είναι γνωστή η δράση του Φιλίππου, που τιμάει την πόλη σε ευρωπαϊκά και 
παγκόσμια επίπεδα, με τη συμμετοχή στα πρωταθλήματα και με τον πρωταθλητισμό που 
κάνει εδώ. Ο Γ.Α.Σ. Βέροια πέρυσι ενισχύθηκε επιπλέον γιατί έκανε πρωταθλητισμό και 
ανέβασε την ομάδα στη Γ΄ εθνική κατηγορία. Μακάρι και φέτος να μπορούσαν να ανέβουν 
και άλλες ομάδες της περιοχής μας σε άλλες κατηγορίες και να τους ενισχύσουμε.  

Γι’ αυτό δεν διαθέσαμε όλο το ποσόν, κρατήσαμε 25.000,00 ευρώ, αν δεν κάνω 
λάθος, για να ενισχύσουμε στο τέλος της αθλητικής χρονιάς ή με την έναρξη της νέας, 
συλλόγους που τυχόν θα χρειαστούν οικονομική ενίσχυση, όπως π.χ. αν ο Φίλιππος πάλι 
πάρει πρωτάθλημα και συμμετάσχει σε αγώνες στην Ευρώπη.  

Δώσαμε στον κ. Πανετσίδη από αυτό το κονδύλιο, σε προηγούμενη συνεδρίαση και 
διαφωνήσατε εσείς ζητώντας να δοθούν 12.000,00 € και όχι 4.000,00 € που προτείναμε 
εμείς, για το πανευρωπαϊκό πρωτάθλημα καράτε που διοργάνωσε. Μακάρι να κάνουν κι 
άλλοι σύλλογοι τέτοιους αγώνες και σε εθνικό και σε ευρωπαϊκό επίπεδο.  

Αυτά είναι τα κριτήρια, το κονδύλιο είναι συγκεκριμένο, οι δυνάμεις του Δήμου 
συγκεκριμένες, μοιράζουμε με λίγα λόγια τη φτώχεια μας. Αν με τον νέο δημοτικό κώδικα, 
που δεσμεύτηκαν τα κόμματα ότι θα περάσουν, αυξηθεί το ποσοστό και διπλασιαστεί θα 
έχουμε τη δυνατότητα να ενισχύσουμε παραπάνω τους συλλόγους. Κανένας όμως δεν πρέπει 



να έχει παράπονο γιατί φέτος πήραν όπως είδατε 500,00 ευρώ οι πιο μικροί σύλλογοι, 
1.500,00 ευρώ οι μεγάλοι και 2.000,00 ευρώ κάποιοι που έχουν πιο μεγάλη δραστηριότητα. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Μηλιόπουλος: Εδώ κι ένα χρόνο συζητάμε για τις επιτροπές και τη λειτουργία τους, 

μιλάμε για προχειρότητα και μου φαίνεται ότι εμείς τα λέμε κι εμείς τα ακούμε. Είπαμε ότι 
δεν λειτουργούν σωστά, ότι είμαστε υπόλογοι για θέματα σοβαρά που έρχονται στο Δημ. 
Συμβούλιο, επανειλημμένα πήραμε τις διαβεβαιώσεις του Δημάρχου ότι το θέμα των 
επιτροπών θα το κοιτάξει σε ότι δηλαδή αφορά την αντικατάσταση ατόμων που δεν 
μετέχουν αλλά δυστυχώς συνεχίζεται η ίδια κατάσταση. Παίρνουν αποφάσεις δύο άτομα κι 
ένα τρίτο που δεν μετέχει καμία φορά και δηλώνει παρόν στις επιτροπές. Δεν νομίζω ότι 
λαμβάνονται σωστές αποφάσεις με τέτοιους τρόπους. Καλούμαστε στη μιάμιση ή δύο ώρα 
το μεσημέρι να μετέχουμε σε μία επιτροπή για να έρθουμε την άλλη μέρα χωρίς να 
γνωρίζουμε τα θέματα. Πρέπει τουλάχιστον δυο – τρεις μέρες πριν να έχουμε το περιθώριο 
να λάβουμε γνώση των θεμάτων.  

Την ημέρα της συνεδρίασης της επιτροπής ζήτησα από τον πρόεδρο να μου πει για 
ποιο λόγο αυξάνονται τα ποσά σε ορισμένους συλλόγους και για ποιο λόγο όχι. Η πρώτη 
απάντηση ήταν ότι «έτσι έκρινα εγώ». Όταν είπα ότι δεν είναι σωστός ο τρόπος να γίνονται  
έτσι οι κρίσεις και υπενθύμισα ότι έχει ειπωθεί εδώ στο Δημ. Συμβούλιο, δηλ. ότι τα ποσά 
που θα δίνονται σε όλους τους συλλόγους θα είναι βάσει των εκδηλώσεων που 
πραγματοποιούν, τότε μου είπε ότι έτσι ακριβώς έγινε και ότι υπάρχουν 70 φάκελοι που δεν 
είναι δυνατόν να προσκομισθούν στο Δημ. Συμβούλιο.  

Εγώ αμφιβάλω αν ο ίδιος ο Πρόεδρος διάβασε αυτούς τους φακέλους. Ας μας πει 
ποιοι σύλλογοι παρουσίασαν δραστηριότητες και ποιοι όχι. Θα μπορούσε τουλάχιστον 
εκείνη την ημέρα να μας ενημερώσει τις δραστηριότητες που παρουσιάζουν κάποιοι 
σύλλογοι και αυξάνονται τα ποσά, με τα οποία επιχορηγούνται. 

 Δεν έλαβα απάντηση και γι’ αυτό ψήφισα στην επιτροπή υπέρ των αυξήσεων των 
συλλόγων και κατά αυτών που δεν δικαιολογούσαν τα ποσά.  

Μιχαηλίδης: Οπως πέρυσι έτσι και φέτος προσπαθείτε να μας πείσετε ότι έχουμε 
άδικο. Το 2003 επιχορηγούνται οι πολιτιστικοί – αθλητικοί σύλλογοι με περίπου 73.000,00 
ευρώ, το 2004 έχουμε μείωση στις 67.000,00 ευρώ,. Το μόνο θετικό και παρήγορο είναι ότι 
τουλάχιστον λάβατε υπόψη σας κύριε Πρόεδρε της Επιτροπής, την πρότασή μας να υπάρχει 
ένα μίνιμουμ πλαφόν 500,00 ευρώ και βλέπω ότι τηρήθηκε. Δεν μπορώ όμως να καταλάβω 
αυτό το σκαμπανέβασμα των ποσών και μου κάνει εντύπωση πώς κάποιοι σύλλογοι 
επιχορηγούνται με μεγάλα ποσά και κάποιοι άλλοι χωρίς πολιτιστική ή αθλητική δράση 
επιχορηγούνται. 

 Εκτιμώ ότι σε καμία περίπτωση δεν είναι εφικτό να υπάρχουν ίδια μέτρα και 
σταθμά. Είναι αδύνατο να εφαρμοστεί κάτι τέτοιο Προσπάθησα να καταλάβω το σκεπτικό 
της επιτροπής όμως δεν μπόρεσα και εκφράζω τις επιφυλάξεις μου για το εάν αυτοί οι 
περιβόητοι φάκελοι που έχουν κατατεθεί από τα σωματεία έχουν μελετηθεί. 

 Παράδειγμα το 2003 η Α.Ε. Ποντίων επιχορηγήθηκε με 4.500,00 ευρώ, ο Γ.Α.Σ. 
Βέροια πήρε 9.000,00 ευρώ συν έξτρα. Το 2004, και ενδεικτικά τα αναφέρω γιατί δεν έχω 
τίποτα με τα Σωματεία, ο Αγροτικός Αστέρας Αγ. Βαρβάρας παίρνει 1.500,00 ευρώ, η 
Ακαδημία παίρνει 1.500,00 ευρώ και η Α. Ε. Ποντίων 1.500,00 ευρώ, δηλ. τα ίδια χρήματα, 
παρότι παίζει στη Δ΄ εθνική κατηγορία και απ΄ ότι γνωρίζω έχουν προγραμματισμό για 
διάφορες εκδηλώσεις.  

Σε ότι αφορά τους πολιτιστικούς συλλόγους, οι Μικρασιάτες, η Θρακική Εστία, η 
Εύξεινος Λέσχη, ο Προμηθέας, όπως είπατε κ. Δήμαρχε, επιχορηγούνται μ΄ ένα ποσό 
2.000,00 ευρώ, το οποίο θεωρώ ότι είναι πολύ χαμηλό, αν το δούμε σε σύγκριση με τη 
δραστηριότητα που έχουν και είναι ποικίλης μορφής. 

 Η ερώτηση που θέλω να απευθύνω προς τον Πρόεδρο της Επιτροπής είναι αν τελικά 
έχει ληφθεί υπόψη η άποψη του Ενιαίου Φορέα Πολιτισμού, που είναι αυτός  που θα μας 
πιστοποιήσει ποια είναι η δράση αυτών των συλλόγων, γιατί το γνωρίζει πολύ καλά. 
Παρατηρώ επίσης ότι δεν συμπεριλαμβάνονται εδώ διάφοροι σύλλογοι, οι οποίοι, δεν ξέρω 
αν είναι από λάθος ή δεν έχουν καταθέσει αίτηση ή δεν έλαβαν την αλληλογραφία, παλιά 
είχαν και κάποια δράση.  



Ο κ. Δήμαρχος είπε πέρυσι ότι θα παρακολουθήσουμε από κοντά τη  δραστηριότητά 
των συλλόγων κι όταν έρθει το θέμα πάλι στο Δ.Σ. να αποφασίσει ποιοι από αυτούς τους 
συλλόγους αδικήθηκαν την πρώτη φορά ώστε να αυξηθεί το ποσό ή να μειωθεί ή να μη 
δοθεί καθόλου επιχορήγηση. Θέλετε να πιστεύουμε ότι υπήρχε εκπρόσωπος του Δήμου στις 
γενικές συνελεύσεις των συλλόγων; Δεν υπήρχε κανένας και δεν μπορεί κανείς να 
πιστοποιήσει ποια ακριβώς είναι η δράση τους και δεν  ξέρω αν αυτοί οι σύλλογοι ήταν 
ενήμεροι για τη διαδικασία, ότι δηλ. σε κάθε γενική τους συνέλευση θα έπρεπε να υπάρχει 
ένας εκπρόσωπος του Δήμου. 

Παρατήρησα  ότι τελικά η συνδιοργάνωση είναι ένα μέσον για να κάνουν πασαρέλα 
κάποιοι δημοτικοί σύμβουλοι. Συνδιοργάνωση σημαίνει ότι λαμβάνουν γνώση οι δημοτικοί 
σύμβουλοι το τι ακριβώς γίνεται και όχι κάποιες φορές να ψηφίζουμε μετά τη 
συνδιοργάνωση ή έστω να υπάρχει ένα τηλεφώνημα, μία πρόσκληση για να γνωρίζουμε ότι 
έχουμε κάνει συνδιοργάνωση με κάποιο σύλλογο, όπως προχθές με το σύλλογο του καράτε. 
Βλέπω λοιπόν ότι τα ποσά πολύ πρόχειρα έχουν κατανεμηθεί, βλέπω σωματεία που έχουν 
δραστική μείωση και ακαδημαϊκά μόνο θα αναφέρω τον Σύλλογο Χιονοδρόμων, τον 
Φίλιππο, τον ΓΑΣ Βέροια, τον Προμηθέα, τα Ασώματα, την Εύξ. Λέσχη, τον Πολ. Σύλλογο 
Ράχης και μια σειρά ακόμη από συλλόγους. 

Ουσουλτζόγλου: Καλό είναι να θυμόμαστε τι λέγαμε πέρυσι, τι λέμε φέτος και 
θεωρώ ότι αβάσιμα απολύτως τίθενται τα ζητήματα. Εστω κι αν δεν δούμε τους 
προγραμματισμούς των συλλόγων που εδρεύουν στη Βέροια όλοι ξέρουμε ποιοι είναι σε 
σχέση με την ποιότητα, με ή χωρίς ικανό αριθμό εκδηλώσεων, και ξέρουμε επίσης  ποιοι 
είναι σε σχέση με την ποσότητα, με ή χωρίς ποιότητα παραγόμενου έργου. Αυτό που 
διαπιστώνω είναι ότι αυξάνονται κάποια ποσά σε ημετέρους και λυπάμαι. Δεν θεωρείται 
πολιτισμένη η κατανομή σ΄ αυτή τη βάση.  

Γενικά διαιωνίζεται ένα «αλαλούμ», δεν ξέρουμε ποιος κάνει τι, ποιος πληρώνεται 
για κάτι και δεν θέλω να σταθώ σε συγκεκριμένα παραδείγματα, είναι όμως πολλά. Σήμερα 
οι σύλλογοι που παράγουν έργο θα είναι άκρως απογοητευμένοι από τη συγκεκριμένη φετινή 
μοιρασιά. Βεβαίως ο κ. Δήμαρχος αναφέρθηκε στο θέμα της αύξησης του ποσοστού, με το 
οποίο δικαιούμαστε βάσει του Κώδικα να επιχορηγούμε τους συλλόγους, ότι το παλεύει 
στην αρμόδια επιτροπή της Κ.Ε.Δ.Κ.Ε.  που συμμετέχει και μακάρι να αυξηθεί αυτό το ποσό 
και τώρα που είναι καινούργια η κυβέρνηση μπορείτε να απαιτήσετε και περισσότερα 
πράγματα γιατί στο παρελθόν δέχομαι ότι ομολογουμένως είχατε προβλήματα.  

Το εισηγητικό βέβαια λέει ότι η επιχορήγηση έγινε βάσει των δραστηριοτήτων, των 
πρωτοβουλιών και των έργων που παρουσίασε ο κάθε σύλλογος για το 2003 και πρόκειται 
να παρουσιάσει το 2004. Αυτό δεν προκύπτει από πουθενά και η κατανομή δεν γίνεται βάσει 
αυτού. Υπάρχουν σήμερα σύλλογοι που κάνουν φιλανθρωπικό έργο όπως αυτός του 
«μαχαλά» μου που μάζεψε μ’ ένα απογευματινό που διοργάνωσε αυτό το ποσό που εσείς του 
δίνετε για να ενισχυθεί. 

 Υπάρχουν άλλοι σύλλογοι που κάνουν έρευνα ιστορική ή λαογραφική, σύλλογοι που 
κάνουν καταπληκτικές εκδόσεις και σας παραπέμπω στους «Φίλους του Βυζαντινού 
Μουσείου» που κάνουν πραγματικά εκπληκτικές εκδόσεις, που μπορεί να εκμεταλλευτεί και 
ο Δήμος και θέλω μ΄ αυτή την ευκαιρία να σταθώ σ΄ ένα λεπτό σημείο. Πολλές φορές όλοι 
μας κάνουμε ένα λάθος, τα χρήματα δεν τα δίνουμε από την τσέπη μας, δεν είμαστε εμείς οι 
δωρητές κανενός. Είναι μία πάγια διαδικασία και κανένας δεν χρωστάει χάρη σε κανέναν. 
Δεν πρέπει να υπάρχει «αποικιοκρατικό» καθεστώς των συλλόγων έναντι του Δήμου. Και το 
λέω αυτό γιατί αυτή η πρακτική του πάρε τώρα τόσα να είσαι όμως εξαρτημένος και θα σου 
δώσω μετά λίγα περισσότερα όταν τα χρειαστείς εκεί παραπέμπει. 

 Κι επίσης χωρίς να θέλω να θίξω κανέναν εδώ μέσα, δωρητής ενός συλλόγου 
θεωρείται αυτός που βγάζει από την τσέπη του και κάνει μία σημαντική δωρεά σ΄ έναν 
σύλλογο ή φορέα. Εμείς δεν είμαστε δωρητές αυτή τη στιγμή και δεν πρέπει να έχουμε αυτή 
τη νοοτροπία αλλά κάνουμε μία νόμιμη υποχρέωση. Κι αυτά τα λέω γιατί χθες πήγα στην 
θεατρική εκδήλωση του «Προμηθέα» και για πρώτη φορά είδα ότι υπάρχει φωτογραφία του 
Δημάρχου στο πρόγραμμα ενός Συλλόγου. Εάν είναι χορηγός ο Δήμος σε μία εκδήλωση ή 
αν είναι χορηγός ο Ενιαίος Φορέας Πολιτισμού σαφώς υπάρχουν και τα ανάλογα 
εμβλήματα. Εχει εμβλήματα ο Δήμος που μπορούν να μπουν και δεν είναι έμβλημα ο κ. 
Τροχόπουλος στο γραφείο του. Είναι απαράδεκτες μέθοδοι που για πρώτη φορά 



χρησιμοποιούνται και με λυπούν πραγματικά πολύ. Αν θέλουμε να βοηθήσουμε κάποιους 
συλλόγους μπορούμε να τους παραχωρήσουμε και γραφεία και νομίζω κ. Δήμαρχε ότι 
κάποια στιγμή πρέπει ν΄ ανοίξει κι αυτό το κεφάλαιο.  

Δεν εγκρίνω αυτή την κατανομή γιατί πιστεύω ότι δεν έγινε με αξιοκρατικά κριτήρια 
αλλά με προσωπικά. 

Τροχόπουλος: Δεν έχει καμία ανάμειξη ο Ενιαίος Φορέας Πολιτισμού και δεν 
γνωρίζω τίποτε για το θέμα που έθεσε η κα Ουσουλτζόγλου σχετικά με το πρόγραμμα του 
«Προμηθέα». 

Πρόεδρος: Είναι αυτονόητο κ. Τροχόπουλε ότι δεν είχατε συμμετοχή σ΄ αυτό το 
πράγμα. Εξάλλου δεν είστε εσείς ο εκδότης αυτού του προγράμματος. 

Δελαβερίδης: Θ’ αναφερθώ λίγο στην προηγούμενη διοίκηση γιατί τύχαινε να είμαι 
πρόεδρος της Επιτροπής Νεολαίας και Αθλητισμού. Τότε λοιπόν, μέλος της Επιτροπής ήταν 
ο κ. Σοφιανίδης Μανώλης που είχε κάνει πρόταση και φυσικά από εκεί και πέρα έγινε και 
κανονισμός, υπάρχει απόφαση του Δημ. Συμβουλίου και έκτοτε επί 8 χρόνια εφαρμόζαμε 
τον κανονισμό. 

 Πέρυσι το 2003 όταν ανέφερα ότι υπήρχε κανονισμός ο κ. Δήμαρχος περιφρόνησε 
τα λεγόμενά μου και με λίγα λόγια έλεγε ότι είμαστε υπεράνω κανονισμού και θα κάνουμε 
την κατανομή όπως ακριβώς θέλουμε εμείς. Σήμερα βλέπω ότι πήγε να γίνει μία εφαρμογή 
αυτού του κανονισμού. Ο κανονισμός έλεγε τότε να γίνεται η επιχορήγηση σε δύο δόσεις μία 
τον Μάρτιο και μία προς το τέλος της χρονιάς. Και βέβαια γινόταν αξιολόγηση όλων των 
συλλόγων και ανάλογα με τις δράσεις τους έπαιρναν και χρήματα. Κι αν υπήρχε κάποιο 
πρόβλημα σ’ έναν σύλλογο, ερχόταν με αίτησή του στο Δημ. Συμβούλιο που έπαιρνε 
απόφαση και τους χρηματοδοτούσε με όσα αποφάσιζε. 

 Σήμερα με έκπληξή μου ακούω ότι στους Δραμινούς δίνουμε 2.000,00 ευρώ γιατί 
αγόρασαν γραφείο. Ξέρετε πόσα χρόνια ισχυρίζονται το ίδιο πράγμα κι εσείς τους 
πιστέψατε; Βέβαια αγόρασαν μία φορά αυτό όμως δε σημαίνει ότι κάθε χρόνο θα τους 
δίνουμε μεγαλύτερο ποσό με τη δικαιολογία της αγοράς αυτής. Γιατί λοιπόν να δώσουμε 
2.000,00 ευρώ στους Δραμινούς και το ίδιο ποσό να δώσουμε και στην Εύξεινο Λέσχη ή 
πολύ λιγότερα σε κάποιον Σύλλογο που έχει δράση; Κι ας μας πει ο Σύλλογος Δραμινών 
κάποια άλλη δράση εκτός από το χορό που κάνει κάθε χρόνο και δεν έχω τίποτε μαζί τους 
αφού είναι φίλοι μου, όμως νομίζω έγινε άνιση κατανομή των ποσών. 
Δίνουμε 250,00 ευρώ στην Αναρριχητική Ορειβατική Λέσχη και είναι ο μόνος σύλλογος που 
παίρνει τόσα γιατί όλοι οι άλλοι παίρνουν πάνω από 500,00 ευρώ.. Ο Τουριστικός Ομιλος 
Καστανιάς, ο Μορφωτικός Σύλλογος Μ. Σάντας, όπου δεν εκλέχθηκε από σας Πρόεδρος 
Τοπ. Συμβουλίου, παίρνουν από 500,00 ευρώ όταν οι άλλοι παίρνουν από 1.000,00 ευρώ και 
πάνω. Αυτό και μόνο τα λέει όλα. Αρα η κατανομή έγινε με κομματικά κριτήρια. 
Πριμοδοτήσαμε τους ημετέρους και δεν κάναμε τίποτε άλλο, δεν κοιτάξαμε τις δράσεις του 
κάθε συλλόγου, που έπρεπε να καταγραφούν συνοπτικά ώστε να τις μελετήσουμε 
ευκολότερα.  Νομίζω δεν έκανε την κατανομή ο Πρόεδρος της επιτροπής αλλά ο Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Εξ΄ ιδίων κρίνετε τα αλλότρια κε Δελαβερίδη. Με κομματικά κριτήρια 
λειτουργούσατε εσείς όλα τα προηγούμενα χρόνια και να μην ανοίξουμε το βιβλίο και 
διαβάζουμε μία-μία τις σελίδες για την κομματική σας λειτουργία στον Δήμο. 

 Η Αναρριχητική Λέσχη πήρε 250,00 ευρώ γιατί έχει 3 άτομα μόνο, τρεις μόνο 
δραστηριοποιούνται και νομίζω τώρα κανένας.  

Δεν είναι 67.500,00 ευρώ τα χρήματα που διατέθηκαν κ. Μιχαηλίδη, είναι παραπάνω, 
γιατί δόθηκαν  και στον κ. Πανετσίδη και στους συλλόγους για τις αποκριάτικες εκδηλώσεις 
απ΄ αυτό το κονδύλιο. Αν κάποιοι δεν έφεραν απολογισμό της δράσης τους δεν φταίμε εμείς, 
αλλά παρόλα αυτά φροντίσαμε και γι’ αυτούς, κρατήσαμε ένα ποσό για να τους δώσουμε αν 
εμφανιστούν.  

Όλα αυτά τα χρόνια που εσείς κ. Δελαβερίδη ήσασταν στο Δήμο και δίκαια 
μοιράζατε τα χρήματα γιατί δεν μας αφήσατε το πλούσιο αρχείο σας με τα αντικειμενικά 
κριτήρια, με τις δράσεις, με τις λειτουργίες που είχαν οι σύλλογοι, να τα λάβουμε κι εμείς 
υπόψη μας και ανάλογα να χρηματοδοτήσουμε; Στη Βέροια ζούμε όλοι, ξέρουμε ποιοι 
σύλλογοι έχουν δραστηριότητα και ποιοι όχι, ξέρουμε ποιοι κάνουν ποιοτικές ή ποσοτικές 
εκδηλώσεις και αντιστρόφως, καλές ή κακές. 



 Όταν πηγαίνουν οι δημοτικοί σύμβουλοι στις εκδηλώσεις των συλλόγων τότε 
μοιράζουμε χρήματα για να κάνουν πασαρέλα, όταν δεν πάνε φταίει η συνδιοργάνωση ή ότι 
δεν πήραν πρόσκληση από τον Δήμο ή τον φορέα που συνδιοργανώνει την εκδήλωση.  

Είπα και στην πρωτομιλία μου ότι μοιράζουμε τη φτώχεια μας και μακάρι να 
διπλασιαστεί το ποσόν ώστε να δώσουμε παραπάνω στους Συλλόγους. Ούτε ο Ενιαίος 
Φορέας Πολιτισμού μπορεί να ξέρει καλύτερα από τον Δήμαρχο, που τυχαίνει να πηγαίνει 
σε όλες τις εκδηλώσεις ή τον καλούν ή τους Αντιδημάρχους ή τους Δημ. Συμβούλους, ποιοι 
έχουν δράση και ποιοι όχι.  

Όμως πέντε – έξι σύλλογοι είναι αυτοί που έχουν αξιόλογη πολιτιστική δράση η Εύξ. 
Λέσχη, το Λύκειο Ελληνίδων, ο Προμηθέας, η Καλλιθέα, οι Θρακιώτες, ο Σύλλογος Βλάχων 
αυτοί είναι οι σύλλογοι που έχουν πλούσιο πρόγραμμα και οι άλλοι δυστυχώς δεν έχουν. 

Τι θα κάνουμε αν κάποιος από αυτούς τους συλλόγους έρθει το Ιούνιο και μας πει ότι 
θέλει να κάνει μία εκδήλωση; Δεν πρέπει να του δώσουμε οικονομική ενίσχυση; 

 Δεν ξέρω πόσες φορές τον κορόιδεψαν οι Δραμινοί τον κ. Δελαβερίδη τα 
προηγούμενα χρόνια για να αγοράσουν ένα ακίνητο. Ξέρω ότι υπεύθυνοι άνθρωποι διοικούν 
τους Συλλόγους και αλίμονο αν δεν ήταν υπεύθυνοι. Μου είπαν ότι αγόρασαν ένα ακίνητο 
το οποίο αν διαλυθεί ο Σύλλογος, όπως γράφει και το καταστατικό, θα περιέλθει στην 
περιουσία του Δήμου και ζήτησαν να τους βοηθήσουμε. Γιατί εξομοιώνετε την Εύξεινο 
Λέσχη με τους Δραμινούς; Μήπως δεν ξέρετε ότι ο Δήμος ανέλαβε και την ηλεκτροδότηση 
του κτιρίου της Ευξ. Λέσχης; Δεν είναι αυτό έμμεση χρηματοδότηση; Γιατί δεν το έκανε η 
προηγούμενη Δημ. Αρχή που λέτε ότι δεν λειτουργούσε κομματικά; Γιατί δεν ανέλαβε αυτή 
να πληρώνει το ρεύμα της Ευξ. Λέσχης αλλά το κάναμε εμείς; Μήπως δεν γνωρίζουν πόσες 
άλλες εξυπηρετήσεις κάνει ο Δήμος και σε άλλους Συλλόγους; Ούτε δωρητές θέλουμε να 
είμαστε ούτε τίποτε άλλο. Ανέθεσε σ’ εμάς κι εσάς ο λαός της Βέροιας να διοικήσουμε τον 
Δήμο και αυτή τη στιγμή διαχειριζόμαστε τα χρήματα των συνδημοτών μας και 
προσπαθούμε να τα μοιράσουμε όσο πιο δίκαια μπορούμε και το κάνουμε. 

Κυρία Ουσουλτζόγλου θα ερευνήσω πως μπήκε η φωτογραφία μου στο πρόγραμμα 
του «Προμηθέα» γιατί δεν το γνώριζα.  

Κεχαγιόγλου: Ο Δήμος δεν δωρίζει ποσά, αλλά ουσιαστικά συμβάλει με κάποια 
επιχορήγηση για να είναι τα Σωματεία βιώσιμα, όσο μπορούν να είναι. Το υπόλοιπο ποσό 
που μένει φέτος είναι αρκετά σημαντικό σε σχέση με πέρυσι, που ήταν πολύ μικρότερο. Και 
πιστεύω ότι μέχρι το τέλος του έτους θα έχουμε τη δυνατότητα να βοηθήσουμε με έκτακτες 
επιχορηγήσεις κάποιους συλλόγους που θα το ζητήσουν. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες 
Μιχαηλίδης: Κε Δήμαρχε είπατε για την Αναρριχητική Λέσχη ότι έχει τρία άτομα και 

μάλλον τώρα δεν έχει κανένα. Να μη τους δώσετε λοιπόν χρήματα. Να τα πάρει άλλος αυτά 
τα χρήματα όπως η Αμμος, η Αγ. Βαρβάρα κ.λ.π.  

Η τακτική επιχορήγηση για την οποία μιλάμε κ. Δήμαρχε είναι 67.000,00 ευρώ και 
μένουν 36.000,00 ευρώ όπως είπε ο κ. Πρόεδρος. Αυτό το ποσό είπατε ότι μένει υπόλοιπο 
και να πάρουν οι σύλλογοι κάποια χρήματα για κάποια μελλοντική δραστηριότητα. Πώς θα 
πάρουν; Καταρχήν θα δοθούν κάποια χρήματα για τις έκτακτες επιχορηγήσεις, για μεγάλες 
δράσεις όπως είπατε. Εκφράζω την αμφιβολία μου αν αυτοί οι σύλλογοι που παραλήφθηκαν 
έχουν ενημερωθεί ή αν πρόκειται για λάθος της Υπηρεσίας. Όπως και να έγινε όμως κάποια 
στιγμή θα υποβάλουν αίτημα για επιχορήγησή τους, θα πάρουν χρήματα κι αυτοί από τον 
ίδιο κωδικό, ο οποίος θα βρεθεί χωρίς χρήματα. 

Οντως, όπως είπατε, ξέρουμε όλοι ποιοι σύλλογοι έχουν δραστηριότητα, οι υπόλοιποι 
που δεν έχουν δραστηριότητα, γιατί να επιχορηγηθούν; 

Συνδιοργάνωση σημαίνει κ. Δήμαρχε, αν μη τι άλλο, ενημέρωση των δημ. 
Συμβούλων. Εγώ προσωπικά όσο μπορώ και ακάλεστος πηγαίνω στους συλλόγους και από 
την τσέπη μου, όπως και άλλοι συνάδελφοι, συνεισφέρω στα οικονομικά τους είτε 
αγοράζοντας λαχεία είτε οτιδήποτε άλλο.  

Και όσο για το έντυπο του Προμηθέα, δεν το ήξερα, αλλά να μας πείτε αφού το 
κείμενο δεν είναι δικό σας τότε ποιος γράφει τα κείμενα και υπογράφει σαν Δήμαρχος 
Βέροιας; 

Για τους αθλητικούς συλλόγους που ανέφερα δεν είπατε τίποτα. Σας είπα Δ΄ εθνική η 
Α.Ε. Ποντίων 1.500 ευρώ, Α΄ ερασιτεχνική η Αγ. Βαρβάρα και η Ακαδημία 1.500 ευρώ. 



Είπατε για την προηγούμενη Δημ. Αρχή ότι δεν πλήρωνε το ρεύμα της Ευξείνου Λέσχης τη 
στιγμή που της έφτιαξε ολόκληρο κτίριο για να πηγαίνουμε όλοι και να καθόμαστε στις 
πρώτες καρέκλες.  

Ουσουλτζόγλου: Με κάλυψε σε πάρα πολλά σημεία ο κ. Μιχαηλίδης, γι’ αυτό θα 
περιοριστώ μόνο σε δύο πράγματα: 1)Να σεβαστούμε την αυτονομία των συλλόγων και 
2)Στηλίτευσα τη νοοτροπία του δωρητή, γιατί νομίζω ότι παρασυρόμαστε πολλές φορές και 
δεν κατηγόρησα εσάς κ. Κεχαγιόγλου για αποικιοκρατική νοοτροπία αλλά υπάρχουν άλλοι. 
Είναι απαράδεκτο τα έντυπα του Δήμου να έχουν τη φωτογραφία του Δημάρχου, τα έντυπα 
του Ενιαίου Φορέα να έχουν τη φωτογραφία του Προέδρου. Ας προσπαθήσουμε να 
διατηρήσουμε ή να προστατεύσουμε την αυτονομία των Συλλόγων.   

Δελαβερίδης: Όταν αναλάβατε κ. Δήμαρχε τη διοίκηση του Δήμου προφανώς εμείς 
δεν πήραμε όλα τα χαρτιά στο σπίτι μας αλλά τα αφήσαμε στην υπηρεσία του Δήμου. Εμείς 
έχουμε χαρτιά να διαβάσουμε στα γραφεία μας και να ασχοληθούμε. Ψάξτε λοιπόν στην 
υπηρεσία και τους γραμματείς των επιτροπών πού είναι οι φάκελοι όλων των προηγούμενων 
χρόνων με τις δράσεις κ.λ.π. Πάντως κάθε χρόνο, με τον τρόπο που ανέφερα γινόταν η 
διαδικασία. Όμως έχουμε έναν κανονισμό που ψηφίσαμε ως Δημ. Συμβούλιο και δεν τον 
εφαρμόζετε οπότε ή θα τον τροποποιήσουμε  ή  θα τον ακυρώσουμε ή θα τον εφαρμόσουμε. 

Δήμαρχος: Καλά έκανε η προηγούμενη Δημ. Αρχή αλλά τα φορτωθήκαμε στον 
φετινό προϋπολογισμό εμείς. Και καλά κάναμε και αναλάβαμε και την πληρωμή της Δ.Ε.Η. 
της Ευξείνου Λέσχης για να σας αποδείξουμε ότι δεν λειτουργούμε κομματικά αλλά με βάση 
το συμφέρον του Δήμου, της πόλης, της κοινωνίας και των συλλόγων. Και σας το 
αποδείξαμε είτε θέλετε να το παραδεχθείτε είτε όχι, είτε μένοντας σ΄ αυτή την αίθουσα είτε 
φεύγοντας και σας το αποδεικνύουμε κάθε μέρα ποικιλοτρόπως και παντοιοτρόπως.  

Δόθηκαν χρήματα σε προηγούμενη συνεδρίαση από αυτόν τον κωδικό, στον κ. 
Πανετσίδη, στον Πολ. Σύλλογο της Αγ. Βαρβάρας και των Ασωμάτων για τις αποκριάτικες 
εκδηλώσεις. Κρατάμε χρήματα και για συλλόγους που ενδεχομένως ξεχάστηκαν να έρθουν ή 
ξεχάσαμε να τους ειδοποιήσουμε εμείς. Κρατήσαμε χρήματα για εκδηλώσεις που θα κάνουν, 
όπως η Α.Ε. Ποντίων όπως κάνει κάθε χρόνο, για να επιβραβεύσουμε κάποιους που θα 
ανέβουν σε άλλη κατηγορία και για να διαθέσουμε σε ενδεχόμενη έξοδο στην Ευρώπη του 
Φιλίππου. Κι αυτό γιατί και τα αξίζουν και τα δικαιούνται. Δεν μοιράζουμε δώρα αλλά 
διαχειριζόμαστε τα χρήματα των συνδημοτών με όσο το δυνατόν μεγαλύτερη 
αντικειμενικότητα και δικαιοσύνη μπορούμε. Ανθρωποι είμαστε, καθαρές είναι οι κουβέντες 
μας και οι ενέργειές μας είτε θέλετε να το παραδεχθείτε είτε όχι. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες 
Μιχαηλίδης: Μάλλον έχετε μπερδέψει τους ρόλους κ. Δήμαρχε, κι αυτό γιατί όπως 

ξέρετε, όπως ένας Δήμαρχος εκφράζει τον Δήμο της πόλης έτσι κι ένας Πρόεδρος εκφράζει 
το Διοικ. Συμβούλιο του Συλλόγου που εκπροσωπεί.  

Τον διάλογο όταν είναι υγιής τον αντέχουμε και όταν αποχωρούμε το κάνουμε γιατί 
ενάμιση χρόνο τώρα μονίμως λέτε ότι έχετε δίκιο και ποτέ δεν είπατε ότι δεν κάνατε λάθη. 
Ακόμη και τώρα δεν λέτε ότι κάτι μπορεί να μην πήγε καλά και κάποιος μπορεί να 
αδικήθηκε. Αλλά μια και μιλάτε για διάφορα έργα, θα περιμένω καρτερικά μέχρι τη λήξη της 
θητείας μου να δω ποια είναι τα σημαντικά αυτά έργα της Δημ. Αρχής και δεν μιλάω ούτε 
για το Χώρο Τεχνών ούτε για τίποτα άλλο, αλλά αυτά που θα χαλάσουν μετά από δύο χρόνια 
και θα θέλουν αποκατάσταση ζημιών. Εθεσα μερικά ερωτήματα και δεν μου απαντήσατε. 
Πείτε μου γιατί αυτοί οι σύλλογοι που είναι σύλλογοι – σφραγίδες πήραν χρήματα και φέτος 
ενώ λέγατε άλλα πέρυσι. 

Δήμαρχος: Όπως είδατε οι σφραγίδες – σύλλογοι αφαιρέθηκαν, αλλά αν έχουν μία 
μικρή δραστηριότητα δικαιούνται και μία μικρή αποζημίωση και παίρνουν 250,00 ευρώ. Δύο 
σύλλογοι παίρνουν 250,00 ευρώ, όλοι οι άλλοι παίρνουν 500,00 ευρώ κι αυτοί που έχουν 
πλούσια δράση παίρνουν 1.500,00 ή 2.000,00 ευρώ. Οι σύλλογοι – σφραγίδες όπως π.χ. ο 
Σύλλογος Τριποτάμου δεν επιχορηγούνται. 

Μιχαηλίδης: Διαδικαστικά θέλω να μου απαντήσετε κ. Πρόεδρε η αίτηση του 
Βερμάουντ τι ημερομηνία έχει; 

Πρόεδρος: Σημερινή κ. Μιχαηλίδη και να σας εξηγήσω γιατί  έχετε μπερδέψει την 
ουσία με τον τύπο. Ο Vermount, σας είπε ο Πρόεδρος της Επιτροπής, παραλείφθηκε από 
παραδρομή. Ηρθε λοιπόν σήμερα η ταμίας  του Συλλόγου κ. Χατζηευστρατίου και ζήτησε να 



συμπεριληφθεί ο σύλλογός τους. Κάλεσα τον Πρόεδρο της Επιτροπής Αθλητισμού, είπαμε 
να τον συμπεριλάβουμε, οπότε υποβλήθηκε για τυπικούς λόγους η ανάλογη αίτηση και ο 
Πρόεδρος έκανε την εισήγηση για 500,00 ευρώ.  

 Μιχαηλίδης: Τον διάλογο που υπαινίσσεστε κ. Πρόεδρε εγώ δεν τον γνώριζα. 
Ουσουλτζόγλου: Κατέληξα στην πρωτομιλία μου σε μία πρόταση και είπα ότι δεν 

εγκρίνουμε την κατανομή γιατί πιστεύουμε ότι δεν έγινε με αξιοκρατικά κριτήρια αλλά με 
προσωπικά. 

Πρόεδρος: Πρόταση κυρία Ουσουλτζόγλου θα ήταν αν λέγατε ότι «εμείς 
προτείνουμε να μοιραστούν κατ΄ αυτό τον τρόπο». Το «εμείς δεν εγκρίνουμε την κατανομή» 
είναι άρνηση στην πρόταση της Επιτροπής. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Ν. Κεχαγιόγλου για έγκριση της 
εισήγησης της επιτροπής Αθλητισμού και της επιχορήγησης του ορειβατικού συλλόγου 
Βερμάουντ με ποσό € 500,00;  

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. 
Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  

Λευκή ψήφο έδωσαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. 
Παπαστεργίου. 
 Το Δ.Σ. μετά  διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την από 17-3-2004 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού - Νεολαίας του Δ.Σ.. 
2.- Ότι σκόπιμο είναι να  ενισχυθούν οι αθλητικοί και πολιτιστικοί σύλλογοι που έχουν έδρα 
τη Βέροια, γιατί συμβάλλουν στην αθλητική - πολιτιστική ανάπτυξη της πόλης και τη 
διατήρηση της πολιτιστικής κληρονομιάς. 
3.- Ότι στον προϋπ/σμό του Δήμου έτους 2004 και στον Κ.Α. 212.5 «Προαιρετικές 
επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς -  Σωματεία» υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση για τον παραπάνω σκοπό. 
4.- Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Ν. Κεχαγιόγλου. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 99 και  262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και του αρ. 8 του 
Ν. 2539/97. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει την επιχορήγηση των Αθλητικών και Πολιτιστικών Συλλόγων, που 
έχουν την έδρα τους στο Δήμο Βέροιας, με το ποσό των 67.500,00 ευρώ για το έτος 2004. 
 Β) Ψηφίζει σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 212.5 «Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε 
Αθλητικούς Οργανισμούς - Σωματεία» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2004 ποσό 
67.500,00 ευρώ για να διατεθεί στους παρακάτω Αθλητικούς και Πολιτιστικούς Συλλόγους 
της πόλης, ως εξής: 

1) Ποσό 28.750,00 ευρώ στους Αθλητικούς συλλόγους, ως εξής: 
α/α ΑΘΛΗΤΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ 

 
ΠΟΣΟ ΣΕ 

ΕΥΡΩ 
1. ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΜΑΚΕΔΟΝΑΣ 1.000,00 
2. Ο.Α. ΒΙΚΕΛΑΣ 500,00 
3. Γ.Α.Σ. ΑΓΡΟΤΙΚΟΣ ΑΣΤΕΡΑΣ ΑΓ. ΒΑΡΒΑΡΑΣ 1.500,00 
4. Α.Σ. ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
5. Α.Σ. ΑΛΙΑΚΜΟΝΑ 500,00 
6. ΛΕΣΧΗ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
7. ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 1.500,00 
8. ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000 500,00 
9. Α.Σ. ΜΕΓΑΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 500,00 
10. Α.Ο. ΚΑΛΑΘΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ 1.500,00 



11. Α.Ε. ΚΑΛΛΙΘΕΑ ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
12. ΠΑΝΗΜΑΘΙΑΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 1.500,00 
13. ΟΜΙΛΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
14. ΕΡΜΗΣ ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙΟΥ 500,00 
15. ΠΥΓΜΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 1.000,00 
16. ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΩΝ ΟΡΕΙΒΑΤΩΝ 1.000,00 
17. Γ.Α.Σ. ΚΑΡΑΤΕ ΕΡΜΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
18. ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΠΟΝΤΙΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 1.500,00 
19. Α.Σ. ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 3.000,00 
20. Α.Σ. ΔΟΞΑ ΑΣΩΜΑΤΩΝ 500,00 
21. Π.Α.Σ. ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΜΕΣΗΣ 500,00 
22. ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 1.500,00 
23. ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΟΛΥΜΠΙΑΚΗ ΕΛΠΙΔΑ 500,00 
24. Α.Σ. ΕΡΜΗΣ 500,00 
25. ΚΕΝΤΡΟ ΒΑΡΕΩΝ ΑΘΛΗΜΑΤΩΝ Ο ΣΠΑΡΤΑΚΟΣ 500,00 
26. Α.Σ.Α.Π. ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ 500,00 
27. Γ.Α.Σ. Π.Α.Ε. ΒΕΡΟΙΑ 1.500,00 
28. ΠΟΔΗΛΑΤΙΚΗ ΛΕΣΧΗ ΠΟ.ΛΕ.Β. 500,00 
29. ΑΕΡΑΘΛΗΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
30. ΛΕΣΧΗ ΜΟΤΟΣΙΚΛΕΤΙΣΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ ΛΕ.ΜΟ.Β. 500,00 
31. ΑΕΡΟΛΕΣΧΗ ΗΜΑΘΙΑΣ 500,00 
32. ΑΝΑΡΡΙΧΗΤΙΚΗ ΟΡΕΙΒΑΤΙΚΗ ΛΕΣΧΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 250,00 
33. ΠΟΣΕΙΔΩΝΑΣ Α.Σ. ΒΕΡΟΙΑΣ 1.500,00 
34. ΒΕΡΜΑΟΥΝΤ-ΟΡΕΙΒΑΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΕΡΙΠΕΤΕΙΑΣ  500,00 

ΣΥΝΟΛΟ 28.750,00 
 

2) Ποσό 27.000,00 ευρώ στους Πολιτιστικούς συλλόγους, ως εξής:  
α/α ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ ΠΟΣΟ ΣΕ 

ΕΥΡΩ 
1. ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΩΝ ΣΥΛΛΟΓΩΝ 1.000,00 
2. ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΛΛΗΝΟΠΟΝΤΙΩΝ ΑΡΓΟΝΑΥΤΗΣ 1.500,00 
3. ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΣΕΛΙΟΥ 2.000,00 
4. ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΓ. ΒΑΡΒΑΡΑΣ 1.500,00 
5. ΜΕΑΣ ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΣ ΠΑΝΟΡΑΜΑΤΟΣ 1.500,00 
6. ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΚΑΣΤΑΝΙΑΣ 500,00 
7. Μ.Σ. ΚΑΛΛΙΘΕΑ 1.500,00 
8. ΣΥΛ. ΜΕΛ. ΔΙΑΔ. ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ ΛΟΓΟΥ 1.000,00 
9. Μ.Σ. ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ 2.000,00 
10. Π.Σ. ΑΣΩΜΑΤΩΝ  2.000,00 
11. ΕΥΞΕΙΝΟΣ ΛΕΣΧΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 2.000,00 
12. ΕΚΠΟΛ/ΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΜΙΚΡΑΣΙΑΤΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 2.000,00 
13. ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΛΑΧΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 2.000,00 
14. ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΣ ΕΚΠΟΛ/ΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΟΜΝΗΝΟΙ 1.000,00 
15. ΠΟΛΙΤ. ΦΙΛΑΘΛ/ΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΡΑΧΗΣ   1.000,00 
16. ΘΡΑΚΙΚΗ ΕΣΤΙΑ ΒΕΡΟΙΑΣ 2.000,00 
17. ΛΥΚΕΙΟ ΕΛΛΗΝΙΔΩΝ 2.000,00 
18. Μ.Π.Σ. ΜΙΚΡΗΣ ΣΑΝΤΑΣ 500,00 

ΣΥΝΟΛΟ 27.000,00 
 

3) Ποσό 6.000,00 ευρώ στους Εθνικοτοπικούς συλλόγους, ως εξής: 
α/α ΕΘΝΙΚΟΤΟΠΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ ΠΟΣΟ ΣΕ 

ΕΥΡΩ 
1. ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΡΗΤΙΚΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 500,00 
2. ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΔΑΣΚΙΩΤΩΝ ΠΑΛΙΟΚΑΣΤΡΟ 500,00 



3. ΕΝΩΣΗ ΣΕΡΡΑΙΩΝ 500,00 
4. Μ.Κ.Φ.Π.Σ. ΚΙΒΩΤΙΑΝΩΝ 500,00 
5. ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΔΡΑΜΙΝΩΝ 2.000,00 
6. ΛΑΟΓΡ.-ΕΚΠΟΛ/ΚΟΣ «ΕΚ ΛΑΒΑΣ ΚΟΖΑΝΗΣ» 500,00 
7. ΛΑΟΓΡ.-ΕΚΠΟΛ. ΑΓ. ΚΥΡΙΑΚΗΣ «ΤΟ ΦΛΑΜΠΟΥΡΟ» 500,00 
8. ΠΟΛΙΤ. ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΡΕΒΕΝΙΩΤΩΝ «ΕΛΙΜΕΙΑ» 500,00 
9. ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΘΕΣΣΑΛΩΝ «Ο ΑΧΙΛΛΕΑΣ» 500,00 

ΣΥΝΟΛΟ 6.000,00 
 

4) Ποσό 5.750,00 ευρώ σε διάφορους συλλόγους, ως εξής: 
α/α ΔΙΑΦΟΡΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ ΠΟΣΟ ΣΕ 

ΕΥΡΩ 
1. ΠΑΛΑΙΜΑΧΟΙ Γ.Α.Σ. Π.Α.Ε. ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
2. ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 500,00 
3. ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΡΑΣΙΤΕΧΝΩΝ ΨΑΡΑΔΩΝ  500,00 
4. ΣΚΑΚΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
5. ΦΙΛΟΙ ΒΥΖΑΝΤΙΝΟΥ ΜΟΥΣΕΙΟΥ 500,00 
6. ΣΩΜΑ ΕΛΛΗΝΙΔΩΝ ΟΔΗΓΩΝ  500,00 
7. Π.Ε.Α.Ε.Α. ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
8. ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΠΙΣΗΜΩΝ ΔΙΑΙΤΗΤΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ 

Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 
 

500,00 
9. ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΠΡΟΠΟΝΗΤΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ 250,00 
10. ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΠΟΓ/ΝΩΝ & ΦΙΛΩΝ Π.Ε.Α.Ε.Α. & Δ.Σ.Ε. 500,00 
11. ΣΩΜΑ ΕΛΛΗΝΩΝ ΠΡΟΣΚΟΠΩΝ 1.000,00 

ΣΥΝΟΛΟ 5.750,00 
 
 Ο σύμβουλος Κ. Πουλασουχίδης επανήλθε  στην αίθουσα. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  194 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Δ. Ταχματζίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Γ. Ορφανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30-3-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


